
Slovo od stanovanjske
skupnosti

22. marca je bila zadnja seja skupščine občinske stanovanjske
skupnosti. Po dolgem obdobju razprav in pregovarjanj se je to le
zgodilo. Torej je v ljubljanskih občinah dogovorjen sklep, da se
v prihodnje v Ljubljani samoupravno in delegatsko dogovarjamo
o stanovanjskem gospodarstvu le v eni stanovanjski skupnosti, dozo-
rel, da stopi iz teorije v praktično preizkušnjo. Tudi ta zadnja seja
stanovanjske skupščine v Mostah je potekala nekako v tem duhu.
Delegati so razpravljali in sprejeli poročilo o dveletnem delu. Pred-
sednik pa se je delegatom zahvalil za dveletno delo v sedanjem
sestavu ter zaželel uspehov tudi v prihodnji delegatsko zahtevnejši
obliki dela.

Ko so delegati obravnavali plan
stanovanjskega gospodarstva
Ljubljane za letošnje leto, je pred-
stavnik zila dal poročilo o pro-
gramu dela in pridobivanju sred-
stev zanj. Povedal je, da so sicer
zneski večji, vendar pa z njimi
lahko pokrijejo le 23% potreb.
Tudi letos se bo stanarina sicer
dvignila za 34% in 14% v prvem
kvartalu še iz ostanka v letu 1987,
toda povišanju je treba prišteti še
inflacijo.

Večja skrb se v tem letu po-
sveča še toplifikaciji in plinofika-
ciji. To je pohvalno, žal pa se
zatika pri soinvestitorjih. Ugotov-
ljeno je, da po finančnem pred-
logu SSS za leto 1988 ne zmorejo
vsi soinvestitorji priliva sredstev
gospodarjenja v indeksu 100%.
Ker je pred durmi še predlog o sa-
naciji individualnih kurišč in sa-
naciji dotrajanih manjših kotlov-
nic po blokih, je treba začeti to
delo z več posluha. Nekaj je sicer
slišati, da se pripravlja možnost
individualnim soinvestitorjem, da
bi najeli stanovanjske kredite, kar
bi akciji zelo pomagalo.

Na koncu so delegati ugotovili,
da nas bo delegatski sistem
v skupnosti ljubljanskih občin
v letu 1988 stal skoraj 40 starih
milijard dinarjev.
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